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Mørkholt Hage Grundejerforening 

 
Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 11/8-22, kl. 19.00 
Deltagere: Jonny Hansen (formand), Liselotte Mols (kasserer), Anne Taaning, Christian Vibild, Thomas Nielsen 
(suppleant), Jens Holdt (referent) 
Sted: Jens, MMV13 
 

1. Konstitution af bestyrelsen 
Bestyrelsen blev konstitueret uændret med Jonny, MMV27, som formand, Liselotte, MMV21, som kasserer, og 
Jens, MMV13, som sekretær samt Anne, MMV57, og Christian, MMV47, som bestyrelsesmedlemmer og 
Thomas, MMV41, som deltagende suppleant uden stemmeret. 
 

2. Opfølgning på referat fra sidste møde, d. 9/6-22 
Referatet blev godkendt uden bemærkninger. 
 

3. Økonomistatus 
Liselotte mailede økonomiopfølgning til bestyrelsen forud for mødet. 
Foreningens økonomi ser fornuftig ud og følger budgettet. Pt. har vi en beholdning på 40 tkr.  
Bankskiftet til Danske Bank er på plads. 
 

4. Opfølgning på generalforsamling, 18/6-22 
Bestyrelsen er yderst tilfreds med forløbet af generalforsamlingen. Punkter til viderebehandling er medtaget i 
dette referat. 
 

5. Opfølgning på jubilæumsfesten, 18/6-22 
Bestyrelsen er henrykt over forløbet af festen. Det var en stor succes. Der har efterfølgende været gode 
tilkendegivelser fra mange deltagere. 
Jubilæumsfestudvalget vil gerne være vængets permanente festudvalg, hvilket bestyrelsen dermed har 
vedtaget. Festudvalget vil derfor tage initiativ til arrangementer hvert 2. til 3. år, alt efter karakter. Og det kan 
sagtens være arrangementer uden økonomisk belastning for grundejerforeningen. 
 

6. Efterårsarbejdsdag 
Der er aftalt, at den planlagte arbejdsdag/bronedtagning, lørdag 24. september 2022 flyttes til lørdag d. 5. 
november 2022, kl. 10. Dermed bliver det en dejlig lang badebrossæson. På den nye dato nedtager vi 
badebroens brodæk og trappe, resten forbliver i vandet (ansvar Jens, MMV13). Derudover spreder vi skærver på 
hele det resterende stykke af hovedvænget (ansvar Jonny, MMV27). Til disse to aktiviteter har vi brug for 
minimum 10 mand. 
 

7. Oprensning af kanalerne 
Oprensning af øst-kanalen er foretaget. 
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Oprensning af vest-kanalen mod campingpladsen bliver foretaget efter campingpladsens sæsonafslutning. 
 

8. Ro på vænget kl. 23 
Med reference til Facebook opslag i juni vedr. gensidig aftale med campingpladsen om ”ro kl. 23”, så kender 
medlemmerne i den nuværende bestyrelse og tidligere langvarigt medlem ikke noget til en sådan aftale. 
Bestyrelsen mener heller ikke, at en sådan aftale kan eller skal indgås. Det er dog god stil at tage hensyn til 
naboer og, fx i vores Facebook gruppe, at informere om private arrangementer, der kunne gå hen at blive lidt 
livligere, end nogle bryder sig om. 
 

9. Næste møde 
Lørdag d. 8. oktober kl. 10.00 hos Thomas. 
 

10. Evt. 
Intet 
 
 


